

日期 : 二零零九年七月二日(星期四)

Date : 2 July 2009 (Thursday)

時間 : 下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點 : 沙田區議會會議室

Venue : Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會 Sha Tin District Council  
發展及房屋委員會 Development and Housing Committee

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting

議程 Agenda

1. “沙田第 52 區(水泉澳)公營房屋發展計劃”諮詢文件  
Consultation Paper on “Public Houses Development Programme in Area 52 (Shui Tsuen O) of Sha Tin”
2. 《馬鞍山分區計劃大綱草圖編號 S/MOS/15》的修訂項目  
Amendment to the Approved Ma On Shan Outline Zoning Plan No. S/MOS/15
3. 二零零九/一零年度改善環境的地區小型工程計劃建議  
2009/10 District Minor Improvement Works Proposals
4. “第 23 期沙田區大廈管理通訊”初稿  
Draft of the “23<sup>rd</sup> Newsletter of Sha Tin Building Management”

5. 經濟發展及勞工事務工作小組撥款申請  
Funding Application of Working Group on Economic Development and Labour Affairs
6. 梁志堅先生提問－沙田區高空擲物問題  
Question to be raised by Mr. LEUNG Chi-kin on the objects throwing from height in Sha Tin
7. 林松茵女士提問－水務署員工宿舍土地用途  
Question to be raised by Ms. LAM Chung-yan on the land use of WSD staff quarters
8. 梁家輝先生提問－私人屋苑開放公共空間  
Question to be raised by Mr. LEUNG Ka-fai on the provision of public facilities in private developments
9. 蕭顯航先生提問－沙田區新建私人屋苑相關公眾安全及配套問題  
Question to be raised by Mr. SIU Hin-hong on the public safety and complementary development problem related to the newly-developed properties in Sha Tin
10. 李子榮先生提問－馬鞍山區公共服務及政府土地使用  
Question to be raised by Mr. LEE Chi-wing, Alvin on the public services and Government land use in Ma On Shan, Sha Tin
11. 工作小組報告  
Reports of Working Groups

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.